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Miasta Lubawka

lnformuję, Że w dniu 27 maja 2O2L roku w trakcie Vlll Sesji Rady Miejskiej
w Lubawce Radni zadali następujące pytania, na które nie udzielono odpowiedzi ustnej,
cytuię:

Radny Mariusz Głód:

,,pytanie dot, naszego nieszczęsnego dworca. widzimy jak to wszystko wygląda,
ChciałbYm się dowiedzieĆ czy my w ogóle mamy kontakt z właścicielem, kto jest
w ogóle właŚcicielem? Czy to jest osoba prywatna, czy to jest instytu Ąa, czyjest to już
pod nadzorem komornika, czy nadzorcy sądowe8o? (...) Widzimy jak wygląda sam
dworzec i ogrodzenie te8o dworca. Mamy informację, że jest to plac budowy, jeśli tak
to Powinien byĆ zabezpieczony. Czy takie działania zostały podjęte? A jeżeli podjęte,
to dlaczego ta osoba nie wykonuje swoich obowiązków i czy powiatowy lnspektor
Nadzoru Budowlanego również zaangażował się w tą sprawę? (...)

,,JeŻeli jest to mozliwe, to również chciałbym wiedzieć czy ta osoba wywiązuje się
z płacenia podatków." (w nawiqzaniu do pytania nr 1. dot. Dworca Kolejowego
w Lubawce)

Radny Mariusz Łbrzyzny:

7, ,,Proszę o wytłumaczenie Mieszkańcom dlaczego w Gminie Dobromierz, która dostaje
z tego same8o Źrodła i w tym samym czasie co Lubawka podpisaną umowę z lpAW
16 grudnia 2OŻ0 roku o udzielonej odpowiedzi, jej nie podpisano bo jak się okazuje
jest analizowana. W Dobromierzu w styczniu ogłoszono trzy przetargi na budowę,
natomiast w Lubawce Żaden, Chodzi mi o kanalizację i wodociągi. przetargi miały być
ogłoszone między l|-|V kwartałem tamtego roku. Mamy już koniec maja, przetargi są
nieogłoszone. Mało tego, nie ma podpisanej umowy o dofinansowanie rozliczenia
dotacji, ma byĆ to na koniec tego roku. Proszę odpowiedziec czy Gmina zamierza po
jarkowicach i Miszkowicach oddać dotację? Dlaczego przez taki długi okres czasu dalej
jest analiza dokumentacji i podpisywania umowy? Po sesji marcowej Rada

Przegłosowała jednogłoŚnie, że brakujące kwoty do weryfikacji dokumentów są

Przegłosowane, Czy moŻe umowa i warunki zawarte w tej umowie oczywiście
Procedurze przerosły kompetencje lubawskich urzędników? W mniejszej Gminie
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Poradzono sobie z tym problemem. Dlatego pytam dlaczego tak długi to trwało u nas
w Gminie Lubawka?"

2, ,,Mając na uwadze, że mamy dokumentację, pozwolenia, wraz z dokumentacją
budowlaną w celu adaptacji pomiesz'czeń gospodarczyk na mieszkania do budynku na
ul. Sądeckiej 24, czy Gmina po ostatniej mojej interpelacji i zapytaniu złożyła
jakikolwiek wniosek? Jeżeli nie, to dlaczego? Mając na uwadze, że na sporządzenie
dokumentacji zostało przeznaczone ponad 54 tys. złotych, a do dnia dzisiejszego nie
zrobiono nic."

Radny Wiesław Król:

,,Chciałbym się zapytać dlaczego nie otrzymuje odpowiedzi na pytania zadawane na Sesji?
Chodziło o Sesję czerwcową, sierpniową, grudniową. l do tej pory tych odpowiedzi nie mam.''

Radny Andrzej Ptaszkowski:

L. ,,Mam pytanie odnoŚnie gwarancji na Bukówce, na ścieżce. Z tego co pamiętam

Protokół Przewidywał, że w maju zostaną wykonane poprawki na ścieżce, tam było
uwag ok 1,3. Było to uwarunkowane pogodą itp. Niezadowalająca byłaby dla mnie
odPowiedŹ, Że pogoda nie pozwala na zrobienie tego. Chciałbym wiedzieć jak to
będzie dalej skoro pogoda nie pozwala na wykonanie napraw?''

2. Na mediach społecznoŚciowych są informacje, że na naszej działce którą wzięliśmy
w uŻYtkowanie wieczyste stworzyło się wysypisko gruzu. Czy to jest prawda?"

Radna Aldona Ochmańska:

1. ,,Mam PYtanie w imieniu Mieszkańców (...) obok wiaty jest monitoring. Czy nie można
bYłobY chociaŻ jedno oczko w tej wiacie zrobić? Młodzież zaczyna sobie już tam
PozwalaĆ na róŻne rzeczy, a jest to ładny obiekt i szkoda żeby został zniszczony,"

2. ,,Na ŚcieŻce jak są poręcze to one są tak słabo obsadzone (...) żeby też wykonawcy na
to zwrócić uwagę."

Przewodniczący Rady Miejskiej w Lubawce Michał Ołdak

,,JakieŚ PÓł roku temu zgłaszalem Zastępcy Burmistrza zatkaną studzienkę kanalizacyjn ą przy
ul. Kamiennogórskiej, to jest naprzeciwko budynku 37, To jest droga krajowa, ona była
zgłaszana ale najwidoczniej Zarządca nie poczynił przeczyszczenia tego, czy może ź]e przetkał
(...) i ta studzienka nadal nie zbiera wody. Jeśli trzeba mogę udostępnić zdjęcia. Bardzo proszę
o interwencję do Zarządcy drogi aby przeczyścił studzienki.''

ZastęPca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Lubawce lzabeta Stawarz_Lubiak

1. ,,Jaki jest szacowany koszt naprawy zniszczonej wieży sędziowskiej widokowej na
skoczni?"

2. ,,Jaki jest koszt tzw. ,,weekendowego" sprzątania Parku Watra? Tu chodzi po tych
spotkaniach towarzyskich ?"

3. ,,Kiedy będą naprawione lampy w Parku Watra?''



4. ,,Jaki był koszt akcji sprzątania miejsc zapomnianych, chodzi mi tutaj o ul. Szkolną?
Jaki był koszt kontenera, wywozu śmieci?"

5. ,,Czy jest możliwość podciągnięcia linii energetycznej pod św. Górą? Ponieważ
Mieszkańcy sugerują, że ośyvietlenia wiaty pozwoliłoby przyhamować akty
wandalizmu. Jaki ewentualnie byłby koszt zamontowania tam lamp?"

Proszę o przekazanie odpowiedzi do Biura Rady Miejskiej w Lubawce w ustawowo
przewidzianym term in ie.

e-mail: wojcik.patrycja @lubawka.eu


